
 

 

Bestyrelsesmøde d. 8/4 2024 kl. 15:30 

Referat: 

 

Mødetype Bestyrelsesmøde 

Arrangør Bestyrelsen 

Referent Christian Schunck 

Deltagere  

Til stede Navn 

Ja Ole Guldsmed-Thomsen 

Nej Kim Hoppe 

Ja Per Bech Christensen 

Ja Palle Thomsen 

Ja Christian Schunck 

Ja Johannes Frøstrup 

Ja Lars Johansen 
 

 

       

  



 

1. Gennemgang af referat fra sidst. 

Der er ingen bemærkninger til referatet 3/4-2024. 

 

2. Overstået generalforsamling. 

Bestyrelsen har diskuteret suppleanternes deltagelse i møderne og der var overvejende 

tilslutning til at suppleanterne overvejende ikke skal deltage i møderne. 

 

3. Økonomi.  

Økonomien ser overvejende fornuftig ud og der har ikke været nogen nævneværdige 

udgifter siden sidst. 

 

4. Vaskeplads. 

På vaskepladsen er vand mm. på plads. Det eneste der pt. mangler er den sidste del af den 

elektriske installation og lys. 

 

Planeringen går fortsat langsomt på grund af de store mængder vand der er kommet. 

Jorden er stadig for blød til at det er muligt at komme rundt- der ovre. 

 

5. Nyt fra havnen. 

Der er indhentet tilbud på at få sprøjtet broerne for alger, så de ikke er glatte i vådt føre. 

 

Der har flere gange være udfald på belysningen på havnen og der arbejdes på at finde 

fejlen i elnettet. 

 

Uddybning af indsejlingen er foretaget og det er mange år siden der sidste har været så lidt 

behov for uddybning. 

 

Der er endnu ikke gjort tiltag til at få rammet nye pæle i, da fartøjet er på land. 

 

Sikker havn udvalget har været på besøg og gennemgået havnens sikkerheds udstyr. 

Der vil i løbet af 4-6 uger komme en rapport fra dem. 

 

Fliser på specielt nordre side skrider på grund af udvaskning. Der arbejdes på at finde en 

holdbar løsning, der eventuelt kunne være en kerneboring mellem pladerne. 

  



 

6. Nyt fra udvalg. 

Der er pt. kun sat refleksbånd op på nordre side 

 

Der er lavet et oplæg til mærkning og antal baljer der er tilladt på havnen. Opslaget skal 

også lægges på hjemmesiden. 

 

Forslag til vinduer i huse blev fremlagt ved generalforsamlingen og der skal indhentes et 

tilbud fra tømrer på isætning af vinduer. 

 

7. Lokalplan.  

Der er kommet svar fra kommunen vedrørende den indsendte ansøgning med skitser til 

kommunen. Der er blevet lagt op til et møde med kommunen omkring det videre arbejde 

med lokalplanen og der bliver indkaldt til et møde. 

 

Vi har rettet henvendelse til Hou for at få data på deres velfærdsbygning og der er kommet 

tegninger retur fra havnen.  

 

8. Portfolio, årshjul. 

Der er i øjeblikket igangværende arbejde med beskæring af buske ved indsejlingen. 

 

9. Kommende arrangementer.  

Standerhejsning er vel overstået og forløb med god tilslutning.  

Invitation fra Kommunen til snak om turisme den 17/4 og det er Per, Palle og Christian der 

deltager fra Rønnerhavnens bestyrelse. 

 

Havet som have til Århus afholdes den 18/4 og der er arrangeret bus til mødet. Der er 

mulighed for yderligere deltagere.  

 

Invitation til jubilæum er lagt på hjemmesiden og kommer på Facebook.  

Der skal også sendes invitation til nabohavnene, samt kommunen, annoncører på 

Sømærket mm. 

Det er foreslået at indkøbe signalflag i forbindelse med jubilæet og det kan fremadrettet 

benyttes til festlige lejligheder på havnen. 

  



 

10. Evt.  

I forbindelse autocampere skal der tages højde for hvordan vi gør havnen attraktiv i den 

kommende sæson. 

 

I forbindelse med de henlagte både skal vi holde fast i at få ryddet op på havnen og der 

bliver planlagt at få ryddet op i det, eventuelt ved en auktion. 

 

Der er flere klager over at der er flere og flere der træder af på naturens vegne bag husene. 

Der skal tages stilling til hvordan det håndteres, eventuelt med et udendørs pissoir. 

 

Der skal laves en ny afskærmning i stedet for de rådnede telefonpæle på nordre side af 

havnen. 

 


